
PROTOKÓŁ Nr 4/2011 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Ochrony Środowiska z Komisją Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych  
Rady Miejskiej w Golczewie 

odbytego w dniu 22 marca 2011 r. 
 
Posiedzeniu przewodniczył radny Tomasz Bartniczuk Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i 
Spraw Społecznych. 
Komisje posiedzenie rozpoczęły o godz. 1400, zakończyły o godz. 2040. 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rewizyjnej i Komisji Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska oraz członkowie Komisji Oświaty Zdrowia i Spraw 
Społecznych.  
W posiedzeniu ponadto uczestniczyli: Andrzej Danieluk, Burmistrz, Barbara Deszyńska Skarbnik 
Gminy, Ireneusz Wilk – Sekretarz Gminy, inspektorzy Urzędu Miejskiego w Golczewie, Kazimiera 
Latawiec kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie, Andrzej Radecki dyrektor 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie, Zbigniew Olech - Radca 
Prawny, Magdalena Wiśniewska – Radca Prawny oraz zaproszeni goście, Mariusz Klara – 
komendant Powiatowej Komendy Policji w Kamieniu Pomorskim i Marcin Kwiatkowski – dyrektor 
Powiatowego Zarządu Dróg w Kamieniu Pomorskim. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
 

Porządek obrad komisji: 
 
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie posiedzenia Komisji, 
b) stwierdzenie kworum, 
c) przyjęcie protokołu z poprzednich posiedzeń Komisji 

2. Omówienie spraw sesyjnych: 
1) Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Golczewie 
2) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2010 r. 
3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy Golczewo 

środków stanowiących fundusz sołecki na 2012 r. 
4) Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo na 2011 r. 
5) Projekt uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały. 
6) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2011 r. 
7) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2011 r. 
8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Golczewo na 

lata 2011-2022. 
9) Projekt uchwały w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
10) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo. 
11) Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Wysoka Kamieńska na lata 2009-2015. 
3. Wolne wnioski i zapytania. 
4. Zakończenie obrad. 
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Ad 1. Sprawy regulaminowe 

 
Radny Tomasz Bartniczuk, Przewodniczący obrad stwierdził kworum w komisjach i komisje są 

władne do wydawania opinii i wniosków do rozpatrywanych tematów posiedzenia. 
Powitał radnych i zaproszonych gości następnie przedstawił porządek obrad, według którego będzie 
prowadzone dzisiejsze posiedzenie.  
  
Przed przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia wspólnego komisji, głos zabrał radny Lech 
Ferdynus i poinformował, że protokół po podpisaniu będzie umieszczany na BIP-ie i będzie 
dostępny dla wszystkich. 
Radny Grzegorz Chłopek zaproponował, aby protokół pojawił się jako projekt a po przyjęciu przez 
radę żeby był zmienić nazwę na protokół. 
Radna Janina Kołodzińska, zaproponowała, żeby protokół został przesłany radnym do autoryzacji i 
dopiero po poprawkach został umieszczony na BIP-pie. 
Ireneusz Wilk, sekretarz, poinformował, że jest to protokół, jest podpis osoby sporządzającej 
protokół i przewodniczącego obrad. Przewodniczący Rady podjął decyzję, że zaraz po podpisaniu, 
protokół będzie udostępniany na BIP-pie i do wglądu na stanowisku pracy. Poprawki można 
zgłaszać na sesji. Rada zadecyduje czy je nanieść a po ewentualnych poprawkach umieścić drugi 
protokół na BIP-pie. 
Radna, Teresa Waszczenko zgodziła się ze zdaniem sekretarza. Stwierdziła, że podpisany protokół 
jest dokumentem. 
Roman Dorniak, radny powiatu, poinformował, że w powiecie można zgłaszać zmiany do 
protokołu do momentu zwołania kolejnej sesji. Protokół napisany jest do wglądu dla wszystkich. 
Protokół i projekt protokołu prowadzi tylko do niepotrzebnych napięć. Sekretarz, Ireneusz Wilk, 
stwierdził, że przyjęcie protokołu jest w porządku obrad i wtedy można zgłaszać ewentualne 
zmiany i przewodniczący decyduje czy je nanieść czy nie. 
Mecenas, Zbigniew Olech, przytoczył §28.5  że w trakcie obrad lub na najbliższej sesji jednak nie 
później, radni mogą zgłaszać poprawki do protokołu. Nigdzie nie jest napisane czy głosowanie ma 
się odbywać w komisjach czy wspólnie. 
 
Radna, Teresa Waszczenko wniosła uwagę do protokołu, nie jest usatysfakcjonowana z ostatniego 
zdania w protokole, odpowiedź na pytanie czy radni mają wpływ na kontrole spółek. 
Mecenas Zbigniew Olech, wrócił do tematu, i poinformował, że radni mają prawo pytać burmistrza 
o jego działania w spółce, a jego działania to są działania walnego zgromadzenia, czyli powołanie 
rady nadzorczej, sprawozdania finansowe a jednocześnie radni jako dostęp do informacji publicznej 
mogą pytać podmiot uprawniony do reprezentacji podmiotu w tym przypadku zastępcę burmistrza o 
inne rzeczy związane ze spółką. 
 
Radna, Beata Pastryk, powiedziała, że te wszystkie wypowiedzi odnośnie protokoły wynoszą to, że 
protokół jest napisany źle. Zaproponowała pomoc protokolantowi. 
 
Radna Teresa Waszczenko, zapytała czy nie można włączyć dyktafonu i nagrywać obrad. 
 
Sekretarz poinformował, że nie można bo w statucie nie ma takiego zapisu. 
 
Radny Edward Żurawski zapytał, gdzie jest statut i co zawiera. 
 
Sekretarz odpowiedział, że wszyscy radni na początku kadencji dostali statut, jest też dostępny na 
BIP-pie i jest opublikowany w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego. 
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Tomasz Bartniczuk zapytał, kiedy radni dostaną projekt statutu.  
 
Sekretarz odpowiedział, że ostateczną decyzję podejmie burmistrz. Projekt będzie przekazy radnym 
do wiadomości. Statut to nasza mała konstytucja. Zmieniła się ordynacja wyborcza i np. pierwszą 
sesję zwołuje komisarz wyborczy a nie przewodniczący rady poprzedniej kadencji, te wszystkie 
zmiany trzeba umieścić w statucie. 
  
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie protokół ostatniego wspólnego posiedzenia Komisji 
Rady Miejskiej w Golczewie, które odbyło się w dniu 8 lutego 2011 r.  
 
W wyniku jawnego głosowania Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju 
Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty Zdrowia i Spraw 
Społecznych 8 głosami „za” przyjęły ww. protokół. 
 
Radny Grzegorz Chłopek, złożył wniosek o zapoznanie radnych ze stanowiskiem Komisji 
Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska odnośnie wniosku Państwa Leus o 
uchylenie uchwały. 
 
Wniosek radnego, Grzegorza Chłopka, został jednomyślnie przyjęty 15 głosami „za”. 
 
Ad. 2 Omówienie spraw sesyjnych: 
 
Ad. 2.1). Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Golczewie 

  
Andrzej Radecki, dyrektor SPZOZ, przedstawił sprawozdanie zakładu. Samodzielny Publiczny 
Zakład Opieki Zdrowotnej w Golczewie, prowadzi działalność na terenie gminy Golczewo w 
zakresie podstawowej opieki zdrowotnej, ambulatoryjnej, specjalistycznej w zakresie chirurgii 
ogólnej, ginekologii i położnictwa oraz rehabilitacji leczniczej. Działalność prowadzona jest na 
podstawie umowy z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
Świadczenia medyczne z zakresu specjalistki oraz rehabilitacji udzielane są dla wszystkich 
zgłaszających się pacjentów z całego powiatu kamieńskiego oraz powiatów ościennych. 
Liczba udzielonych świadczeń medycznych to 52401. przeprowadzono kilka akcji 
profilaktycznych. Mammografia, badania diabetologiczne, badania słuchu, badania usg, badania 
urologiczne. Działalność bieżąca SPZOZ finansowana jest ze środków NFZ oraz wpłat pacjentów 
za usługi z zakresu rehabilitacji oraz badań które nie są finansowane przez NFZ. 
 
Radny, Tomasz Bartniczuk, stwierdził, że zużycie energii cieplnej nie jest duże i zapytał, jakie było 
wcześniej. 
 
Andrzej Radecki odpowiedział, że koszt modernizacji instalacji to ok. 60 tyś a za samą energię 
cieplną były rachunki na poziomie ok. 4 tyś. Teraz to kwota ok. 1 tyś. do 1,5 tyś. 
 
Roman Dorniak, zapytał czy zmiana dostawcy czy modernizacja wpłynęły na zmniejszenie tych 
kosztów? 
 
Andrzej Radecki odpowiedział, że i modernizacja i zmiana dostawcy mają na to wpływ. 
 
Radna Teresa Waszczenko zapytała, czy można zmienić godziny przyjęć pacjentów na godziny 
popołudniowe. 
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Andrzej Radecki odpowiedział, że ośrodek działa od poniedziałku do piątku w godzinach od 
8 do 18. nie ma problemu żeby dostać się w tych godzinach do lekarza. pacjenci dzwonią i 
umawiają się na godziny popołudniowe. 
 
Radna Teresa Waszczenko stwierdziła, że pacjenci nie mają tej świadomości, i odbiór tego jest 
inny. 
 
Andrzej Radecki poinformował, że są udzielane również wizyty domowe a pacjenci z terenu starają 
się dotrzeć na godziny poranne. Lekarz zawsze jest pod telefonem i jak jest wezwany do pacjenta 
po południu to przychodzi. 
Każdy pacjent zgłaszający się musi być przyjęty, taka jest zasada. 
 
Radna Teresa Waszczenko wniosła, aby była wywieszona informacja, ze tego i tego dnia, w jakich 
godzinach przyjmuje który lekarz. 
 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie z działalności Samodzielnego 
Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Golczewie zostało pozytywnie zaopiniowanie . 
 
Ad. 2.2) Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie za 2010 r 
  
Kazimiera Latawiec, kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła sprawozdanie z 
działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Golczewie. 
W roku ubiegłym z pomocy Ośrodka skorzystały 294 rodziny w tym 190 na wsi. 
Środki na realizację świadczeń otrzymali z budżetu Wojewody i budżetu Gminy. Poinformowała 
ponadto, że kolejny rok realizowany był program Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych „Uczeń na wsi”. Zgodnie z porozumieniem zawartym z Powiatowym Urzędem 
Pracy w Kamieniu Pomorskim wykonywane były prace społecznie-użyteczne. 
 
Radny Wiesław Kloch, zapytał, czy dożywianie dzieci w szkole jest wystarczające? 
 
Kazimiera Latawiec, odpowiedziała, że program mówi o 1 posiłku. Była propozycja posiłku 
dwudaniowego. 
 
Roman Dorniak zapytał, dlaczego szkoła nie skorzystała z propozycji posiłku dwudaniowego?  
Starczyłoby pieniędzy? 
 
Kazimiera Latawiec odpowiedziała, że brakuje środków na ten rok. Zasiłki stałe są pokryte w 100 
% na zasiłki celowe brakuje pieniędzy. Pieniądze przekazane od wojewody starczyły i nie trzeba 
było dobierać.  
Była propozycja na dożywianie, że dzieci rano dostałyby zupę a później drugie danie. Dzieci z 
zerówek mają zapewnione śniadanie. Jeżeli rodzina nie spełnia wymogów programowych można 
dofinansować posiłki ze środków własnych. 
 
Roman Dorniak powiedział, żeby dbać i dożywiać nasze dzieci. 
 
Radni nie wnieśli więcej uwag i pytań. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawione sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Golczewie za 2010 r. 
 
 
Burmistrz Andrzej danieluk zabrał głos i podziękował zaproszonym gościom za przybycie. 
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Józef Malec poinformował, że odbyło się już wcześniej spotkanie w sprawie drogi 106 i drogi 
powiatowej Kłodzino-Golczewo. Ze strony firmy Budimex był tylko pan Rzepecki. Na spotkaniu 
nie było Pana łukowskiego użytkownika drogi. Zapewnienie ze strony firmy Budimex było takie, że 
jak skończą roboty na odcinku Trzebiatów Mrzeżyno pojawią się na drodze 106 i zaczną łatać 
dziury. Droga ta jest do przebudowy. Po zakończeniu łatania drogi106 wejdą na drogę powiatową i 
będą ją również łatać. 
Wywożenia kruszywa ma się zakończyć w czerwcu. Była wysłana petycja do zarządu dróg i 
Starostwa, żeby zająć się tą drogą i pytaniem ile by kosztowała naprawa tej drogi. 
 
Dyrektor Zarządu Dróg, Marcin Kwiatkowski, poinformował, że firma Budimex ma przystąpić do 
remontu, ale jeszcze nie ma ofert na wymianę nawierzchni. Trwają rozmowy. 
 
Radna Teresa Waszczenko, zapytała dlaczego nikt nie ponosi odpowiedzialności za użytkowanie tej 
drogi. 
 
Dyrektor Kwiatkowski odpowiedział, że jedynie Inspekcja Transportu Drogowego może 
kontrolować. 
 
Radny Tadeusz Leus zapytał, na czyj wniosek może działac. 
 
Dyrektor odpowiedział, że na wniosek Zarządu Dróg. 
 
Sekretarz, Ireneusz Wilk, stwierdził, że droga powiatowa to majątek powiatu, wiadomo jak jest 
nośność drogi, dlaczego nie postawiono znaków pionowych? Teraz jest zwiększona nośność 
samochodów. 
 
Dyrektor Kwiatkowski odpowiedział, że starosta musi wydać taką decyzję. 
 
Roman Dorniak poinformował, że w porozumieniu określony jest termin wykonania drogi na 
czerwiec 2011 r. nie ma ustalonych żadnych ograniczeń. Pan Łukowski unika spotkań i tematu 
drogi. Trzeba wprowadzić ograniczenia tonażu albo zamknąć drogę. Były postawione znaki zakazu 
i stały tylko 12 godzin. 
 
Dyrektor Kwiatkowski stwierdził, że zostały zdjęte po uzgodnieniu ze starostą Czapkinem. 
 
Józef Malec stwierdził, że znak zakazu został wyrzucony nie z polecenia Zarządu Dróg. 
Powiatowych. 
Radna Teresa Waszczenko stwierdziła, że „będziemy robić wszystko aby droga była w swym 
pierwotnym stanie”. 
Radny Tadeusz Leus zapytał, czy są zapisy z inwestorem o naprawienie drogi. 
Dyrektor Kwiatkowski stwierdził, że opinie nie są zobowiązujące. 
 
Roman Dorniak, stwierdził, żeby nie zrzucać tego tematu tylko na powiat. Zarząd Dróg 
Powiatowych jest ubezpieczony na różne wypadki. 
 
Józef Malec stwierdził, że powiat nie ma pieniędzy ale jeżeli robi się drogi to odcinek Kłodzino-
Kłeby jest najgorszym odcinkiem. Będziemy się starać, żeby Starosta zobaczył tę drogę. 
 
Roman Dorniak, poinformował, że jako radny chodzi wokół tematu tej drogi. Nie został 
poinformowany o wcześniejszym spotkaniu. Powiat musi zrobić tę drogę. Inwestycje poierają się na 
wspólnym inwestowaniu. 
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Radny Tadeusz Leus, wniósł o postawienie znaku zakazu wjazdu ciężarówek z Kłodzina w stronę 
Drzewic. 
 
Dyrektor Kwiatkowski zapewnił ze znak będzie postawiony. 
 
Dyrektor Kwiatkowski stwierdził, że trzeba wypracować wspólne stanowisko, żeby Pan Łukowski 
był współinwestorem w naprawie drogi. Zobowiązał się również wnieść wniosek do Inspekcji 
Transportu Drogowego o kontrole. 
 
 
Mariusz Klara, Komendant Powiatowy Policji w Kamieniu Pomorski przedstawił stan 
bezpieczeństwa na naszym terenie. 
Poinformował, że posterunek policji w Golczewie zostanie zlikwidowany. Przedstawił stan 
kadrowy posterunków policji na terenie naszego powiatu w odniesieniu do województwa. 
Stwierdził, ze w całym województwie jest redukcja i reorganizacja.  
W Golczewie zamiast posterunku będzie zespół dzielnicowych. Na miejscu nie będzie kierownika.  
Przedstawił po krótce ilość przestępstw popełnionych w tamtym roku i na początku tego roku. 
Wszystkie zmiany budzą pewien niepokój. Będzie mniej policjantów, mniej patroli. Powstanie 
grupa szybkiego reagowania. 
 
Roman Dorniak stwierdził, że taka zmiana wyjdzie nam na gorsze. Wniósł o pozostawienie 
kierownika i posterunku w Golczewie. Dojazd policji z Kamienia zajmie dużo czasu. 
 
Komendant odpowiedział, że redukcja ta nie oznacza likwidacji tego miejsca. Dzielnicowy będzie 
miejski i pozamiejski. Uciążliwe jest wysyłanie patroli w teren a dzielnicowy może działać w 
pojedynkę. 
 
Radny Tadeusz Leus zapytał, czemu ma służyć taka redukcja? Czy to względu ekonomiczne? 
możemy dofinansować dodatkowy etat. 
 
Komendant odpowiedział, że czynnik ekonomiczny nie jest brany pod uwagę, chodzi o istniejące 
rozporządzenie. 
 
Radny Edward Żurawski, stwierdził, że proponujemy finansowanie etatu policyjnego a nie mamy 
pieniędzy, zaproponował powołanie straży miejskiej. 
 
Komendant, powiedział, że pieniądze z mandatów wystawionych przez straż miejską idą do 
budżetu gminy ale policja ma większą władzę. 
 
Burmistrz, Andrzej Danieluk, powiedział, że było 6 etató a teraz są tylko 3 i może być tak, że nie 
będzie żadnego. Statystyka będzie dobra bo nie będzie miał kto przyjmować zgłoszeń. 
 
 
 
Przewodniczący obrad o godz. 1700 ogłosił. 
O godz. 1720 wznowiono obrady. 
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Ad. 2.3) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 
Golczewo środków stanowiących fundusz sołecki na 2012 r. 
 
 Barbara Deszyńska, skarbnik gminy, przedstawiła projekt uchwały, poinformowała, że po 
raz trzeci jest podejmowana uchwała o wyodrębnieniu środków w budżecie gminy na fundusz 
sołecki. 
 
Radna Teresa Waszczenko, stwierdziła że fundusz jest celowy. Można byłoby go wykorzystać 
efektywniej. Dogadać się z innymi ościennymi sołectwami i zrealizować większą inwestycję. 
 
Radny Tadeusz Leus, stwierdził, że nikt lepiej nie wykorzysta tych środków jak lokalna 
społeczność. 
 
Sołtys Sołectwa Drzewica, Renata Dobrowolska, stwierdziła że nie ma możliwości realizowania 
zadań poza swoim sołectwem 
 
Radny Grzegorz Chłopek stwierdził, że zadaniem rady jest wyrażenie zgody albo nie na 
wyodrębnienie środków. 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 
 

Ad. 2.4 Projekt uchwały w Projekt uchwały w sprawie gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy 
Golczewo na 2011 r. 
 

Ewelina Katowicz przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że w myśl ustawy z dnia 
26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałania alkoholizmowi oraz ustawy 
z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii na organy władzy i administracji państwowej 
oraz samorządu terytorialnego nakłada się obowiązek uchwalenia gminnego programu profilaktyki i 
rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałaniu narkomanii. 
 Zgodnie z treścią ww. ustaw zadania w zakresie przeciwdziałania alkoholizmowi i 
narkomanii wykonuje się przez odpowiednie kształtowanie polityki społecznej, w szczególności: 
tworzenie warunków sprzyjających realizacji potrzeb, których zaspokajanie motywuje 
powstrzymanie się od spożycia alkoholu i narkotyków; działalność wychowawczą i informatyczną; 
leczenie, rehabilitację i reintegrację osób uzależnionych od alkoholu i narkotyków; ograniczenie 
dostępności do używek; zapobieganie negatywnych następstw nadużywania alkoholu i narkotyków, 
ich usuwanie oraz przeciwdziałanie przemocy w rodzinie. 
 Gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowychoraz 
przeciwdziałania narkomanii na terenie Gminy Golczewo uchwalany jest corocznie przez Radę 
Miejską w Golczewie i określa lokalną strategię w zakresie profilaktyki oraz minimalizacji szkód 
społecznych i indywidualnych wynikających z używania alkoholu i narkotyków.  
 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Rewizyjna 7 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 
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Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 7 głosami „za”. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za”. 
 

 
Ad. 2.5). projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2011 r. 
  
Skarbnik Barbara Deszyńska, przedstawiła projekt uchwały. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag i pytań. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
 
Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 
 
Ad. 2. 6 projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Golczewo na 2011 r. 
 
Skarbnik Barbara Deszyńska, przedstawiła projekt uchwały. 
 
Marek Kalczyński, radny, zapytał czy spółka jest już oficjalnie zarejestrowana? 
 
Mecenas odpowiedziała, że jeszcze nie. Jest 14 dni na zarejestrowanie się spółki w KRS. Trzeba złożyć 
wniosek w ciągu 14 dni od podpisania aktu notarialnego. 
 
Teresa Waszczenko, powiedziała na przykładzie rejestracji stowarzyszeń, że może to potrwać nawet 2 lata. 
 
Burmistrz, powiedział, że emocje są niepotrzebne, radni nie wyrażają zgody na nabycie ziemi przez spółkę. 
Złożył oświadczenie na komisjach, a teraz je powtórzył, ze do najbliższej sesji nie kupi ziemi pod spółkę 
wodną. Po spotkaniu, radni ustalą kierunek co dalej robić ze spółką. Warto kupić tę ziemie. Wykonywane są 
tylko postanowienia tamtej rady. Zaproponował spotkanie w ciągu dwóch tygodni.  
 
Beata Pastryk, powiedziała, że problemem jest niezapoznanie się z dokumentacją spółki. 
 
Tomasz Bartniczuk, radny, stwierdził, żeby zagłosować musi coś wiedzieć na temat tej spółki, więc nie może 
głosować w ciemno. 
 
Magdalena Wiśniewska, zapytała co wniosłoby zapoznanie się z umową spółki w której nie ma nic zapisane 
na temat tej ziemi. Nic by nie wniosło do projektu tej uchwały. 
 
Tomasz Bartniczuk chce wiedzieć na jakiej zasadzie będzie funkcjonować ta spółka. 
 
Mecenas, poinformowała, że informacje o tej spółce nie są informacją publiczną. Spółka nie ma statutu tylko 
jest umowa spółki z o.o.  
 
Burmistrz, stwierdził, że to nie jest przedmiotem uchwały, nie było pieniędzy na wniesienie kapitału i tak 
późno zgłoszono do wpisu do rejestru. Zaproponował znalezienie kandydatów do rady nadzorczej i 
kandydata na prezesa. Poprosił o podjęcie tej uchwały, i o spotkanie aby wszystko wyjaśnić. 
 
Radna, Janina Kołodzińska, zapytała, czy ktoś kiedykolwiek wydał pieniądze nie wiedząc na co? Wniosła o 
przerwanie sesji. 
 
Burmistrz, stwierdził, że na to szkoda czasu. Robimy porządek w budżecie żeby wydać w przyszłości 
pieniądze. Radni mogą stwierdzić za miesiąc że był to głupi pomysł. 
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Przewodniczący, powiedział, że w przeszłości też był taki opór w sprawie budowy przedszkola. Radni 
podjęli ryzyko, i jest piękne przedszkole. Można z tego korzystać. Ryzyka żadnego nie ma, każde kolejne 
pieniądze wydane na spółkę muszą przejść przez radę. 
 
Skarbnik, Barbara Deszyńska, poprosiła o przyjęcie tej uchwały. Trzeba uruchomić stypendia, zwiększyć 
nakłady na centrum kultury. Jest przyrzeczenie burmistrza, że nie kupimy tej ziemi do następnej sesji. 
 
Edward Żurawski, zapytał czy są chętni na kupno tej wody. 
 
Burmistrz, poinformował, że w pasie nadmorskim nie ma już wody. Są już chętni do kupna tej wody. Są 
pisma intencyjne i trwają rozmowy. Poprzednia rada podjęła odważna decyzję podjęła uchwałę o powołaniu 
tej spółki. Trzeba wyznaczyć jakiś kierunek działania. Są chętni i będzie ich jeszcze więcej. 
 
Edward Żurawski, Zakład Usług Publicznych nie może generować zysków, gmina nie może prowadzić 
działalności to, w jakiej formie te pieniądze ze sprzedaży będą przekazywane na konto gminy. 
 
Burmistrz odpowiedział, kilka rodzajów przychodów dla gminy, dywidenda z przychodów, podatki od 
nieruchomości. 
 
Roman Dorniak, stwierdził, że inwestycja ta jest warta grzechu. Woda jest i będzie potrzebna w ciągu kilku 
lat. Jaki procent udziału będzie miało Golczewo a jaki inni. Jaka będzie przyszłość tej spółki. Jaką kontrole 
będzie miała gmina nad spółką. 
 
Wiesław Kloch, stwierdził, że jest dużo niewiadomych w tym temacie. Należy dowiedzieć się jak najwięcej i 
dopiero podjąć decyzję. 
 
Radny, Grzegorz Chłopek, poprosił o sprecyzowanie zwiększenia wydatków na inwestycje budowa 
oczyszczalni ścieków oraz uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej Kłęby. Zwiększone miały być 
wydatki ze względu na niewykorzystanie ich w zeszłym roku, w tej sytuacji nie powinien zwiększyć się 
deficyt budżetowy. Powinny być dochody albo przychody w tym roku z tego tytułu. 
 
Skarbnik, Barbara Deszyńska, odpowiedziała, że są zwiększone przychody z tego tytułu w wolnych 
środkach. 
 
Radny, Tadeusz Leus, podzielił się swoimi wątpliwościami co do złóż wody w Ronicy. Stwierdził, że ta 
woda jest bardzo zakamieniona i czy nie można by było wydobywać jej z innego złoża. 
 
Burmistrz, Andrzej Danieluk, stwierdził, że robiony jest pierwszy krok. Fachowcy stwierdzili, że jest to 
najlepsze miejsce na stację uzdatniania wody i nie wyklucza to pozyskiwania wody z innych miejsc. 
 
Radny, Wiesław Kloch, stwierdził, że Golczewo leży na wodzie i czy nie można przejąć ziemi od Agencji 
Rolnej a nie kupować w Ronicy? 
 
Zastęca Burmistrza, Józef Malec, poinformował, że przejęcie działek od Agencji nie jest takie proste. 
Potrzebne są plany na jaki cel ma to być przeznaczone, sam wniosek nie wystarczy. W latach 
wcześniejszych, kiedy gmina wystąpiła z wnioskiem bez problemu przejmowała działki teraz to się zmieniło. 
Jest problem, żeby przejąć działkę pod plac zabaw, długo to trwa.  
 
Radny Edward Żurawski poprosił burmistrza, żeby złożył przyrzeczenie że nie kupi ziemi do czasu 
zapoznania się z dokumentacją. 
 
Burmistrz zaproponował spotkanie na którym będą wyjaśnione wątpliwości. 
 
 
Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały pod głosowanie Komisji.] 
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Komisje zaopiniowały ww. projekt uchwały w jawnym głosowaniu. 
 
Komisja Rewizyjna 2 głosami „za”, 3 głosami „przeciw” i 3 „wstrzymującymi się”. 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 3 głosami „za”, 1 głosem 
„przeciw” i 3 „wstrzymującymi się”.. 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 5głosami „za”, 2 głosami „przeciw” i 1 
„wstrzymującym się”.. 
 
Ad. 2.7). projekt uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Golczewo na lata 2011-2022 
 
Barbara Deszyńska, przedstawił projekt uchwały. Poinformowała, że jest to pochodna uchwały 
poprzedniej i jeżeli nie będzie podjęta wcześniejsza uchwała to ta uchwała też jest nie do przyjęcia. 
 
 
Radni nie wnieśli uwag i pytań. 
Komisja Rewizyjna 2 głosami „za”, przy 2 głosie „przeciw” i 4 „wstrzymujące się” 
Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony Środowiska 4 głosami „za”, 1 „przeciw” i 2 
„wstrzymujące się” 
Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 5 głosami „za”, 2 „przeciw” i 1 „wstrzymujący 
się”. 
 

Ad. 2.8). projekt w sprawie zarządzenia poboru niektórych podatków i opłat w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
  
Skarbnik przedstawił projekt uchwały, poinformowała, że związane jest to z wyborem Nowych 
sołtysów. 
 
Radni nie wnieśli uwag i pytań. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 
 

Ad. 2.9). uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 
przesyłu nieruchomości będących w użytkowaniu wieczystym Gminy Golczewo 
 
Jadwiga Adamowicz, inspektor Urzędu Miejskiego w Golczewie przedstawiła projekt uchwały. 
 
Radny Tomasz Bartniczuk zapytał, czu będzie to tylko jednorazowa opłata? 
 
Inspektor odpowiedziała, że jest to opłata jednorazowa i dożywotnia służebność. 
 
 
Radni nie wnieśli więcej uwag i pytań. 
Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 
Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 
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Ad. 2.10). Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zatwierdzenia Planu 
Odnowy Miejscowości Wysoka Kamieńska na lata 2009-2015 
 
Burmistrz Andrzej Danieluk przedstawił projekt uchwały. 
 
Komisje nie wniosły uwag i pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Rewizyjna 8 głosami „za”, Komisja Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Ochrony 
Środowiska 7 głosami „za”, Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 8 głosami „za” 
 
Ad. 2.11). projekt uchwały w sprawie odmowy uchylenia uchwały 
 
Radny Grzegorz Chłopek przedstawił stanowisko komisji w sprawie wniosku Państwa Leus w 
sprawie uchylenia uchwały. 
Komisja w porozumieniu z radcą prawnym uznała że wniosek jest niezasadny. 
Projekt uchwały o odmowie uchylenia uchwały zostanie przedstawiony na sesji. 
 
 
Ad. 3 Wolne wnioski i zapytania 
 
Burmistrz Andrzej Danieluk odpowiedział, na wszystkie wnioski i interpelacje złożone na 
poprzedniej sesji i komisji. 
Edward Żurawski zapytał o samochód służbowy – burmistrz odpowiedział, że zarządzenie jest 
aktualne a w statucie nie jest nic napisane. Radny poprosił również o zestawienie kosztów 
opracowania graficznego wizualizacji ul. Zwycięstwa – burmistrz odpowiedział, że jeżeli o to 
chodzi to 5 tyś. 
Zestawienie kosztów utrzymania samochodów służbowego to 18 tyś. 
Marek Kalczyński zapytał o kotłownię gazową w szkole, opłata za dzierżawę – burmistrz 
odpowiedział, że najlepszym wyjściem byłoby kupić kotłownie na własność, pobieranie opłat 
byłoby bezsensowne bo opłaty pewnie przerzucone byłyby na nas. 
Odnośnie końcowego rozliczenia budowy przedszkola to 2.055.000 tyś. 
W sprawie przeznaczenia budynku po byłej szkole w Mechowie to trzeba się nad tym zastanowić. 
Zdaniem eksperta bez sensu jest ładowanie pieniędzy na remont tego budynku i lepiej postawić 
nowy. 
Radny Tadeusz Leus, zapytał o zamontowanie lampy w Barnisławicach, burmistrz odpowiedział, że 
można zainstalować, tylko kto będzie za to płacił. 
Radny Grzegorz Chłopek, zapytał o zniszczoną drogę przy ul. Kamieńskiej – naprawi ją 
wykonawca inwestycji kanalizacji. 
Teres Waszczenko zapytała o odnowienie tablic z nazwami ulic i postawienie znaku zakazu postoju 
tirów – na tablice nie ma kasy, na naszym terenie obowiązuje regulamin utrzymania porządku i 
czystości w gminie i ten regulamin reguluje to. 
Odnośnie korzystania delegacji służbowych zastępcy burmistrz w okresie urlopu i zwolnienia 
lekarskiego burmistrza – nie były wystawiane. 
Odnośnie zamiatania ulic bocznych – są zamiatane. 
Prace nad statutem trwają, projekt zostanie przekazany wszystkim radnym. 
Odnośnie przelewki przy przepompowni to sprawa jest bardzo trudna. Takie rozwiązanie jest 
stosowane w wielu gminach. Jest to wentyl bezpieczeństwa.  
Czyszczenie zbiornika p-poż w Baczysławiu – akcja taka zostanie przeprowadzona. 
W sprawie składu komisji alkoholowej – w każdej kadencji zmienia się skład, burmistrz stwierdził 
że obecny skład jest najlepszy. 
Odnośnie lamp w Wysokiej Kamieńskiej – według fachowców są dobrze rozmieszczone. 
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W sprawie dofinansowania dojazdu dziecka do szkoły – można dofinansować, ale trzeba 
spełniać określone warunki. 
Odnośnie Straży Miejskich – prowadzone były rozmowy z Gryficami a my z biegiem czasu 
zaprzestaliśmy. Zawsze można wrócić do tematu. Gryfice są chętne do współpracy. 
Tadeusz Leus zapytał czy można zbyć budynek po szkole w Mechowie w drodze bezprzetargowej. 
Zastępca burmistrza odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, musi być ogłoszony przetarg. 
 
Edward Żurawski poprosił o wysypanie żużlu na drodze w Koplinie, bo jest w fatalnym stanie. 
Burmistrz, Andrzej Danieluk, stwierdził, że ta droga nie ma odwodnienia i jak trochę popada to 
żużel zmyje. 
 
Radna Gabriela Iwaszko, poprosiła o wycięcie konarów drzew, bo są niebezpieczne i zapytała o 
koszty przyłączy kanalizacyjnych. 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że drzewa nie są nasze i nie wolno nam ich nawet podciąć. 
Leśniczy Beściak obiecał, że się tym zajmie. 
 
Radny Tomasz Bartniczuk zapytał o czyszczenie jeziora, czy w tym roku też będzie taka akcja. 
Burmistrz odpowiedział, że trzeba porozmawiać z wędkarzami. 
 
Radna Teresa Waszczenko zaproponowała zorganizowanie obchodów Dni Golczewa za mniejszą 
kwotę ok. 35 tyś. Przedstawiła radnym pomysł. Radni poparli pomysł Pani Teresy Waszczenko. 
 
Burmistrz poinformował radnych, że zgłosił się inwestor, który chciałby na naszym terenie zająć się 
odbiorem odpadów. Poprosił radnych o zgodę na dalsze rozmowy w tym temacie. 
 
Radni wyrazili zgodę na prowadzenie rozmów w tym temacie. 
 
Ad. 4 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący obrad dokonał zamknięcia wspólnego 
posiedzenia Komisji Rewizyjnej, Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego i Komisji Oświaty, 
Zdrowia i Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Golczewie. 
 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:            Przewodniczył: 

Podinspektor       Przewodniczący Komisji  
Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

 
Magdalena Zając          Tomasz Bartniczuk 
 
 
 
 
 


